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Zápisnica 
z 11. zasadnutia predsedníctva Občianskeho združenia Veselí Tekovskí Vinári 

 

 
Termín konania: 07.09.2015 o 19:00 hod. 
Miesto konania: Kultúrny dom Nový Tekov 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Program zasadnutia: 
1) Zahájenie 
2) Zhodnotenie uskutočnených akcií (prezentácia OZ na Tekovských slávnostiach v Starom Tekove dňa 

15.08.2015 a na slávnostnej kolaudácii KD v Novom Tekove dňa 21.08.2015)  
3) Organizačné záležitosti spojené s výstavou ovocia a zeleniny konanej v dňoch 18. – 20.09.2015 
4) Diskusia 
5) Záver 

 
 
Priebeh rokovania: 
 
K bodu 1 
 
Zasadnutie predsedníctva OZ VTV otvoril a viedol predseda OZ Jozef Želiar. Privítal prítomných členov 
predsedníctva OZ.  
 
K bodu 2 
 
Predseda OZ Jozef Želiar zhodnotil uskutočnené akcie v uplynulom období:  

- prezentácia OZ na Tekovských slávnostiach v Starom Tekove dňa 15.08.2015 sa uskutočnila na 
pozvanie starostu obce Starý Tekov, vzorky vín boli okrem Novotekovčanov aj od domácich 
vinohradníkov, akcia mala veľký úspech a získala si veľký obdiv domácich návštevníkov, 

- slávnostná kolaudácia KD v Novom Tekove dňa 21.08.2015 – vzorky vín boli z domácej produkcie, 
všetko sa zjedlo a vypilo, bolo to vydarené podujatie.  

 
K bodu 3 
 
Predseda OZ Jozef Želiar informoval o pripravovanej výstave ovocia a zeleniny. Výstava sa bude konať v termíne 
18. - 20.09.2015 v miestnom kultúrnom dome.  
18.09.2015 - preberanie vzoriek 16:00 h – 19:00 h (Králik, Kundaker, Benkeová, Zajacová, Száraz), 
19.09.2015 – výstava 14:00 h – 19:00 h (Želiar, Zajacová), okolo 17:00 h príhovor predsedu OZ a následne 
vystúpenie SS Vinička, 
20.09.2015 – výstava10:00 h – 14:00 h (Kulcsár, Benkeová).  
- je potrebné nakúpiť: tácky na vzorky, fixky, ceruzky občerstvenie, servítky, ceny pre vyhodnotenie výstavy (3x3, 
spolu 9 cien) – Želiar, Kulcsár, 
- treba pripraviť reláciu do miestneho rozhlasu (Zajacová, Želiar), plagát + článok do novín (Želiar),   
 
K bodu 4 
 
- Ing. Kulcsár informoval prítomných o zabezpečení chemikálií na ochranu viniča v zimných mesiacoch, na 
najbližšie zasadnutie pripraví zoznam chemikálií, 
- predseda OZ informoval o registrácii na 2% z daní, nakoľko OZ už funguje 1 rok, z podujatia v Starom Tekove 
vyšla potreba na zabezpečenie chladiaceho boxu na vzorky vín, 
- Ladislav Nagy –starosta obce informoval o tom, že takéto zariadenie je umiestnené v byte v KD a po 
vysťahovaní sa rodiny bývajúcej v tomto byte bude k dispozícii OZ. 
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K bodu 5 
 
Na záver poďakoval predseda OZ VTV členom predsedníctva za účasť, za dobré a kvalitné postrehy a návrhy, 
ktoré odzneli v rámci rokovania predsedníctva. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Novom Tekove, dňa 07.09.2015 
 

 

Zapísal: Ing. Štefan Králik      ................................................... 

 

 

 

Jozef  Želiar, predseda OZ     .................................................... 


